
Vytvořeno v aplikaci UZOb. strana 1 / 15

Obec Kostelec u Holešova

Kostelec u Holešova č. p. 58, 768 43 Kostelec u Holešova
tel.č.: 573 385 129, 573 385 069 | e-mail: obeckuh@volny.cz

Z Á P I S
zasedání Zastupitelstva č. 2 obce Kostelec u Holešova

konané dne 10. 11. 2022 v zasedací místnosti OÚ od 17:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na obecním úřadě.

Doba jednání: 17:00-18:22
Přítomno: 15 (zastupitel Roman Pospíšilík se dostavil v čase 17:27 hod.)
Omluveni: 0
Neomluveni: 0
Předsedající: Mgr. Aleš Pospíšilík
Zapisovatel*: nově zvolený starosta
Ověřovatelé zápisu: Ing. Petr Hlobil, Jiří Čúzy

*Předsedající v souladu s jednacím řádem Obce určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Zahájení zastupitelstva obce č. 2

Zasedání  Zastupitelstva  číslo  2  bylo  zahájeno v  17.00 h  místostarostou obce Mgr.  Alešem Pospíšilíkem,
který  tuto  funkci  vykonával   od   zasedání  Zastupitelstva  č.  1  obce  Kostelec  u  Holešova  ze  dne
18.10.2022 ("předsedající"). 

Před  zahájením  zasedání  bylo  zastupitelce  obce  Ing.  Ivě  Haškové  předáno  osvědčení  o  zvolení  členem
zastupitelstva obce podle § 53 zákona č. 491/2001 Sb., o volbách do zastupitelstev obcí a o změně některých
zákonů, v platném znění.

Předsedající schůze konstatoval, že zasedání bylo  svoláno v souladu s § 92 odst. 2 zákona č. 128/2000 Sb.,
o obcích (obecní zřízení), v platném znění. Informace  o termínu konání zasedání ZO podle § 93 odst. 1 zákona
o obcích byla na úřední desce Obecního úřadu Kostelec u Holešova zveřejněna v souladu se zákonem po dobu
nejméně 7 dní, a to od 2. 11. 2022 do 10.11. 2022. Současně byla zveřejněna na elektronické úřední desce. 
Předsedající  schůze dále  z  prezenční  listiny  přítomných členů zastupitelstva  konstatoval,  že  přítomno je
14  členů  zastupitelstva  (z  celkového  počtu  všech  15  členů  zastupitelstva),  takže  zastupitelstvo  je
usnášeníschopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích). Zastupitel Roman Pospíšilík se dostavil v 17:27 hod.

Informace:

- V průběhu jednání ZO je pořizován zvukový záznam, který slouží pro potřeby vyhotovení zápisu. Zápis pořídí
nově zvolený starosta.

 

2. Složení slibu členky zastupitelstva

Vzhledem k tomu, že na Zastupitelstvu č. 1 nebyla přítomna zastupitelka paní Iva Hašková, bylo nutné, aby
složila slib zastupitele. Předsedající seznámil zúčastněné o tom, že složení slibu proběhne tak, že předsedající
přečte znění slibu, který je stanoven v ustanovení § 69 odst. 2, z. č. 128/2000 Sb. o obcích. Zastupitelka složí
slib pronesením slova: "slibuji". Předsedající dále přítomné poučil o skutečnosti, že odmítnutí složit slib, či
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složení slibu s výhradou má za následek zánik mandátu v souladu s ustanovením § 55 z. č. 491/2001 Sb.,
o volbách do zastupitelstev obcí a o změně některých zákonů.

Předsedající přečetl slib stanovený v ustanovení § 69 odst. 2 z. č. 128/2000 Sb. o obcích. "Slibuji věrnost
České republice. Slibuji na svou čest a svědomí, že svoji funkci budu vykonávat svědomitě, v zájmu
obce Kostelec u Holešova a jejích občanů a řídit se Ústavou a zákony České republiky."  Zastupitelka
Iva Hašková pronesením slova: "Slibuji" a podpisem slibu na připraveném archu potvrdila podmínky složení
slibu.

3. Určení ověřovatelů a zapisovatele

Předsedající navrhl pracovní předsednictvo ve složení:  Aleš Pospíšilík, Petr Měrka, Hana Helsnerová.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje pracovní předsednictvo ve složení Aleš Pospíšilík, Petr
Měrka, Hana Helsnerová.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1/2Z/2022 bylo schváleno.

Dále byla navržena návrhová komise ve složení: Hana Helsnerová, Martin Dulava, Tomáš Marek.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje návrhovou komisi ve složení Hana Helsnerová, Martin
Dulava, Tomáš Marek.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2/2Z/2022 bylo schváleno.

Jako ověřovatelé zápisu byli navrženi: Petr Hlobil, Jiří Čúzy.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje ověřovatele zápisu, Petra Hlobila a Jiřího Čúzy.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3/2Z/2022 bylo schváleno.

4. Schválení programu zasedání zastupitelstva obce č. 2

K programu veřejného zasedání ZO Kostelec u Holešova č. 2/2022 uvedenému v pozvánce  byly podány návrhy
na stažení a doplnění bodů programu. 

Místostarosta obce Aleš Pospíšilík navrhl stažení bodu č. 6 z programu zasedání "Rezignace místostarosty
obce, určení způsobu volby nového místostarosty, volba nového místostarosty obce".

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova stahuje bod "Rezignace místostarosty obce, určení způsobu volby
nového místostarosty obce"  z programu veřejného zasedání zastupitelstva obce Kostelec u Holešova
č. 2/2022.



Vytvořeno v aplikaci UZOb. strana 3 / 15

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4/2Z/2022 bylo schváleno.

Návrh zastupitele Petra Měrky o zařazení bodu na program zasedání obecního zastupitelstva č. 2/2022
"Odvolání rady obce".

Diskuze k návrhu:

Martin Hradil: "Z jakého důvodu se navrhuje projednávání tohoto bodu?"

Petr Měrka: "Od minulého zastupitelstva se řada věcí změnila, dejme tomu, architektura, na které bylo
postaveno vedení obce, se nějakým způsobem rozpadla a není to vedeno žádnými osobními animozitami, ani
třeba přesvědčením, že by třeba dosavadní rada obce odvedla v tomto volebním období špatnou práci, ale
v okamžiku, kdy se nějakým způsobem mění ta architektura vedení, tak si myslím, že je potřeba to poskládat
zgruntu jinak a to je jediný důvod návrhu."

Martin Hradil: "Samozřejmě právo zastupitelstva to navrhnout je, souhlasím s tím, ale pokud hlasujeme
o odvolání rady obce, tak dle mého názoru je součástí rady i starosta a místostarosta, tak potom nechápu, proč
jsme stahovali z jednání bod o rezignaci místostarosty, když to teď odvoláme.

Aleš Pospíšilík: "Starosta a místostarosta jsou členy rady obce automaticky."

Martin Hradil: "Můj názor je, že když odvoláme celou radu, odvoláme i je."

Petr Měrka: "Není problém, přeformulujeme bod na odvolání radních."

Martin Hradil: "Měli bychom je odvolat jmenovitě."

Petr Hlobil: "Já se ptám, proč odvoláváme paní Helsnerovou, ona už nebude členkou rady obce? Když byla
navolena posledně?"

Petr Měrka: "Domluvili jsem se, že radu odvoláme a navolíme znovu. Je možné, že bude navolena a zvolena."

Martin Hradil: "Podle mě, když odvoláme radu, odvoláme i místostarostu"

Petr Měrka: "Dobře, já to přeformuluju a navrhuji odvolat radní Hanu Helsnerovou, Tomáše Marka a Martina
Hradila."

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje zařazení bodu "Odvolání radních Hany Helsnerové,
Tomáše Marka a Martina Hradila" na program veřejného zasedání zastupitelstva obce Kostelec u Holešova
č. 2/2022.

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 3 (Hlobil st. Petr, Hradil Martin, Marek Tomáš) / Zdrželo se: 1 (Slováček Zdeněk)

Usnesení č. 5/2Z/2022 bylo schváleno.

Návrh zastupitele Aleše Pospíšilíka o zařazení bodu na program zasedání obecního zastupitelstva č. 2/2022
"Volba nových radních"

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje zařazení bodu "Volba nových radních" na program
veřejného zasedání zastupitelstva obce Kostelec u Holešova č. 2/2022.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 3 (Hlobil st. Petr, Hradil Martin, Marek Tomáš) / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6/2Z/2022 bylo schváleno.
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Návrh zastupitele Martina Dulavy o zařazení bodu "Rezignace předsedy kontrolního výboru" na program
zasedání obecního zastupitelstva č. 2/2022.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje zařazení bodu "Rezignace předsedy kontrolního
výboru" na program veřejného zasedání ZO Kostelec u Holešova č. 2/2022.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 7/2Z/2022 bylo schváleno.

Návrh zastupitele Aleše Pospíšilíka o zařazení bodu "Volba nového předsedy kontrolního výboru a jeho
členů" na program veřejného zasedání ZO Kostelec u Holešova č. 2/2022.

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje zařazení bodu "Volba nového předsedy kontrolního
výboru a jeho členů" na program veřejného zasedání ZO Kostelec u Holešova č. 2/2022.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 8/2Z/2022 bylo schváleno.

Schválení programu veřejného zasedání ZO Kostelec u Holešova č. 2/2022.

Program veřejného zasedání ZO Kostelec u Holešova č. 2/2022 :

Program zasedání ZO č. 2:

1. Zahájení zasedání zastupitelstva obce č. 2

2. Složení slibu členky zastupitelstva

3. Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele

4. Schválení programu zastupitelstva obce č. 2

5. Rezignace starosty obce, určení způsobu volby starosty obce a volba nového starosty obce

6. Odvolání radních Hany Helsnerové, Tomáše Marka a Martina Hradila

7. Volba nových radních obce

8. Rezignace předsedy kontrolního výboru

9. Volba předsedy kontrolního výboru a jeho členů

10. Diskuze

11. Závěr

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje Navržený program veřejného zasedání ZO Kostelec
u Holešova č. 2/2022

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Hradil Martin)



Vytvořeno v aplikaci UZOb. strana 5 / 15

Usnesení č. 9/2Z/2022 bylo schváleno.

5. Rezignace starosty obce, určení způsobu volby starosty, volba nového starosty obce

Starosta obce zvolen do funkce na zastupitelstvu obce č.  1  dne 18.10.2022 pan Jiří  Čúzy podal  ke dni
31.10.2022 rezignaci na post starosty obce Kostelec u Holešova.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova bere na vědomí rezignaci pana Jiřího Čúzy na post starosty obce
ke dni 31.10.2022.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Určení způsobu volby starosty:

Předsedající  konstatoval,  že  nestanoví-li  zastupitelstvo  jinak,  probíhá  volba  starosty  veřejně  hlasováním.
Změnu způsobu hlasování musí schválit zastupitelstvo. V případě tajné volby budou hlasy jednotlivými členy
zastupitelstva odevzdány do připravené hlasovací urny, následně budou předsedajícím spočítány a v případě
zájmu  bude  členům  zastupitelstva  umožněno  výsledek  sčítání  zkontrolovat.  Předsedající  vyzval  členy
zastupitelstva k přednesení návrhů na změnu způsobu hlasování. O jednotlivých kandidátech bude hlasováno
v pořadí, v jakém byli navržení, přičemž po platném zvolení konkrétního kandidáta již nebude v hlasování
pokračováno.

Nebyl přednesen návrh na tajnou volbu starosty obce.

Předsedají vyzval členy zastupitelstva k podávání návrhů na funkci starosty obce Kostelec u Holešova pro
volební období 2022 - 2026. Byly podány následující návrhy : Člen zastupitelstva Martin Dulava navrhl zvolit
do funkce starosty obce Kostelec u Holešova pana Petra Měrku, *** trv. bytem***

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. Nikdo žádné
stanovisko nesdělil.

Jmenný hlasovací arch je přílohou zápisu.

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova volí starostou obce pana Petra Měrku, ***  trv. bytem ***

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 3 (Hlobil st. Petr, Hradil Martin, Marek Tomáš) / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 10/2Z/2022 bylo schváleno.

6. Odvolání radních Hany Helsnerové, Tomáše Marka a Martina Hradila

Po zvolení starosty převzal nově zvolený starosta Petr Měrka vedení zasedání (dále veden jako "předsedající").

 

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje odvolání radních Hany Helsnerové, Tomáše Marka a
Martina Hradila.
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Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 3 (Hlobil st. Petr, Hradil Martin, Marek Tomáš) / Zdrželo se: 1 (Slováček Zdeněk)

Usnesení č. 11/2Z/2022 bylo schváleno.

7. Volba nových radních obce

Návrh 1. kandidáta na funkci člena rady obce Kostelec u Holešova: Aleš Pospíšilík navrhl Hanu Helsnerovou.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova volí členem rady obce Kostelec u Holešova Hanu Helsnerovou,
*** trv. bytem ***

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 12/2Z/2022 bylo schváleno.

Návrh 2. kandidáta na funkci člena rady obce Kostelec u Holešova: Aleš Pospíšilík navrhl pana Jiřího Čúzy.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova volí členem rady obce Kostelec u Holešova Jiřího Čúzyho,
*** trv. bytem ***

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 13/2Z/2022 bylo schváleno.

Návrh 3. kandidáta na funkci člena rady obce Kostelec u Holešova: Petr Měrka navrhl Radoslava Pospíšilíka.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova volí členem rady obce Kostelec u Holešova Radoslava Pospíšilíka,
***, trv. bytem ***.

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 3 (Hlobil st. Petr, Hradil Martin, Marek Tomáš) / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 14/2Z/2022 bylo schváleno.

8. Rezignace předsedy kontrolního výboru

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova bere na vědomí rezignaci předsedy kontrolního výboru pana
Martina Dulavy.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

9. Volba předsedy kontrolního výboru a jeho členů

Předsedající vyzval členy zastupitelstva k podávání návrhů na funkci předsedy kontrolního výboru. Byly podány
následující návrhy: Člen zastupitelstva Aleš Pospíšilík navrhl zvolit do funkce předsedy kontrolního výboru
Petra Hlobila. 

Před  hlasováním  byla  dána  možnost  zastupitelům  i  přítomným  občanům  sdělit  své  stanovisko.  Žádné
stanovisko nikdo nesdělil.
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova volí předsedou kontrolního výboru pana Petra Hlobila, *** bytem
***

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 15/2Z/2022 bylo schváleno.

Předseda kontrolního výboru navrhl na členy kontrolního výboru paní Marcelu Pospíšilíkovou a pana Martina
Hradila.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje jako členy kontrolního výboru paní Marcelu
Pospíšilíkovou a pana Martina Hradila.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 16/2Z/2022 bylo schváleno.

8. Diskuse

V čase 17:27 hod. se dostavil zastupitel pan Roman Pospíšilík

Zastupitel Petr Hlobil předal starostovi obce dva dokumenty, s požadavkem na zařazení těchto dokumentů,
jako součást diskuse a zápisu zastupitelstva obce č. 2/2022, které poté přečetl.

Zastupitel Martin Dulava na přečtené dokumenty reagoval slovy: "Pane Hlobile, na to se nedá říct nic jiného,
než jděte k šípku."

Petr Hlobil z pléna: "krásně pane Dulava"

Zastupitel Petr Hlobil: "Pane Dulava podívejte se na www. stránky"

Starosta obce Petr Měrka: "Pánové, to si vyříkejte potom na chodbě, teď bychom měli dát příležitost dalšímu
případnému diskutujícímu. Je někdo další, kdo by řekl pár hřejivých slov?"

Petr Procházka z pléna: "Já bych se chtěl zeptat Aleši tebe, co bys chtěl vzkázat svým voličům?

Místostarosta obce Aleš Pospíšilík: "No tak, že jsme před volbami slibovali, že spojíme občany této obce"

Hana Procházková z pléna: "A spojili?"

Aleš Pospíšilík: "To se uvidí"

Petr Procházka z pléna: "Postavíš se k tomu čelem? Trochu mě to mrzí od tebe, nemám nic za zlé Jirkovi, který
to vzal a chtěl ti jen krýt záda, zkusil to, zjistil co to je, nemám nic proti němu. Ale myslím si, že ty jako leader
strany ses k tomu měl postavit jinak."

Aleš Pospíšilík: "Já jsem hned před volbami říkal, že nemám v úmyslu být starostou obce a netěší mě, nebo ne
netěší mě jak to dopadlo, to ne, netěší mě, jak to dopadlo s JIrkou samozřejmě. Teď je situace taková, že obec
potřebuje pracovat, hromadí se tam žádosti, hromadí se tam termíny ohledně dotací a tak dále a není možné,
aby obec nejela, nebo fungovala v nějakém provizoriu, asi tolik ti k tomu mohu říct."

Petr Procházka z pléna: "Já vím, ale ty jsi tam osm roků seděl, tak jsi věděl jak to funguje, jak to tady je v této
obci. Trochu mě to zamrzelo."

Hana Procházková z pléna, přes slova Petra Procházky: "Takový trochu podfuk na voliče"
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Zastupitel Martin Hradil: "Já bych spíš řekl jaké žádosti, co odradilo Jirku, aby pokračoval, kdo za tím stál."

Aleš Pospíšilík: "Štosují se tam žádosti o poskytnutí informací."

Hana Procházková: "Ty tam byly i předtím"

Aleš Pospíšilík: "Já si myslím, že v takovém množství ne"

Petr  Hlobil  z  pléna:  "Ty jsi  to  podcenil,  ty  žádosti  tam byly  pořád a ve velkém měřítku,  akorát  jste  to
bagatelizovali a teďka jste k tomu čuchli, co to obnáší. Ono je snadné říkat: mě to tam nebavilo sedět, nebavilo
obhajovat někoho. A potom když k tomu přijdeš a vidíš co to obnáší, tak vidíte, že jste kázali vodu a pili víno,
bohužel."

Aleš Pospíšilík: "V podstatě co vám k tomu mohu říct je, že máme čtyři roky na to, abychom vás přesvědčili
o nějaké důvěře."

Petr Hlobil z pléna: "Jo ty jsi mě přesvědčil.  Ale mi to říkat nemusíš, vysvětluj to potom lidem, voličům,
vlastním voličům."

Radim Tkadlčík z pléna: "Já bych se chtěl zeptat pana Měrky, byl jste zvolen pod hlavičkou KDU-ČSL, kam vás
nominoval pan Dulava. Když jsem já chodil do zastupitelstva v letech 14 - 18, tak jste do zastupitelstva chodil
se satanskou hvězdou na prsou."

Petr Měrka: "To tričko ještě mám, to není satanská hvězda, to je pentagram, to je okultní symbol, dejme tomu."

Radim Tkadlčík: "To je vpodstatě jedno, tady je trošičku na jinší straně nějakých morálních hodnot, ale to
nevadí. Dál jsem se chtěl zeptat, co hodláš předvést příště, aby ses dostal ke korytu? Hakenkrajc na krk, nebo
dáš se na islám."

Petr Měrka: "To ještě nevím, jestli  to pomůže. Potřebuju poradit.  Já jenom k tomu, dá se to brát i  jako
výraz modernizace křesťanských stran u nás."

Radim Tkadlčík: "Tak to hlavně panu Dulavovi řekněte. A jenom ještě jedna otázka: "Z čeho máš páteř?
Z plasteliny?"

Petr Měrka: "Nějaká další hřejivá slova? Fanouši, klid."(reakce Petra Měrky, na svého syna Františka, který
chtěl odpovědět Radimu Tkadlčíkovi) Já se omlouvám, občanům to dělat nebudu, ale Fanynovi můžu."

Radoslav  Pospíšilík:  "Já  bych se  chtěl  zeptat  pana Radka Pospíšilíka,  na konkrétní  věc.  Já  mám dobrou
paměť, hodně lidí to ví a jestli mu se vrátila paměť. Když jste se ho ptali v průběhu posledních osmi roků, to
bylo dávno, to už jsem zapomněl.  Zapomněl takový věci,  jako náš bývalý prezident Klaus,  který nevěděl
60 milionů, jestli mu donesli v igelitce, nebo jestli mu to donesl, já nevím kdo a tak dál. Radku jedná se o ty
panely, já jsem se tě tenkrát ptal, jako já jsem tě nenapráskal, nebo jako obec. Říkám Radku, kde jsou ty
panely, to má jako obec někde uskladněný a použije to? Víš co jsi mi k tomu řekl? My jsme měli víš takovou
smlouvu s Rovinou, oni nám udělali něco navíc a my jsme jim ty panely prakticky zapůjčili. Je někde z toho
nějaký zápis? Tys sám jako nějaký gubernátor na matičce Rusi půjčil sto panelů a nikdo jiné kromě tebe o tom
neví. Ptal jsem se Lojzy Hradilovýho, který byl v radě, Slávek nevím jestli byl v radě, ale byl v zastupitelstvu a
oni: ty to starosta má na starosti. Takže jak vy jste tenkrát rozhodovali? Že oni o tom nevěděli? A ještě, já
jako mluvím vždycky na rovinu a Džonek Žilků mi řekl, že ví kdy byly ty panely v Rovině uskladněný jako, tak to
vysvětli."

Zastupitel Radoslav Pospíšilík: "No to já nevím, kde byly uskladněny."

Radoslav Pospíšilík z pléna: "Takže se ti paměť nevrátila, takže nechápu, proč tě volili, když ty nebudeš nic
vědět jako. Četls babičku aspoň?"

Zastupitel Radoslav Pospíšilík: "Četl."

Radoslav Pospíšilík z pléna: "Četls? A cos říkal panu Kubovi, když jste tady propírali ty strany? Co mi říkal on?
Víš já vím, že ty jsi takové nekomunista, ale ten naprotivské mi říkal, že by za stranu déchal, no a včil kandiduje
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za lidovce. Udělejte si obrázek sami ostatní. Nebo není to pravda?"

Zastupitel Radoslav Pospíšilík: "Nevím, kterému Kubovi."

Radoslav Pospíšilík: "Panu Kubovi, co býval naproti"

Zastupitel Radoslav Pospíšilík: "Mladý Lojzík?"

Radoslav Pospíšilík: "Né starý Lojzík, co už umřel" A já si to pamatuji, je to přes třicet let, ale pamamtuji si to."
Nechci tě tady nijak urážet, nebo něco, ale k těm panelům by mě to zajímalo, ty nevíš, kde byly uskladněny."

Zastupitel Radoslav Pospíšilík: "Nevím."

Radoslav Pospíšilík z pléna: "A na základě čeho jste je té Rovině půjčili a kde zmizely?" Obec mohla dneska
někde udělat, třeba k Ležákovýmu baráku zadarmo cestu z panelů, ale vy najdete nějaký paragraf a kdesi cosi,
disketa shořela, kde je nějaký zápis, že disketa shořela? A mohl bych toho ze sebe vysypat víc a mám na to
svědky, jak ti někteří třeba posílali dopisy a tak dál a tys to jako ignoroval, viz. čekárna na Karlovicích."

Zastupitel Petr Hlobil: "Já se ještě přihlásím"

Starosta Petr Měrka: "Já jenom poprosím, tady to začíná být zajímavé, že až...

Zastupitel Petr Hlobil: "Já jestli bych mohl, já jsem tady přečetl dokument a za ním si stojím. Jako jestli padnou
kostlivci a neutěšené dědictví. Řekl jsem, že na účtech je 16 milionů korun a pan Dulava mi řekl, že mám jít
k šípku. Pane Dulavo, řekněte mi, co z toho, co jsem tady řekl byla lež, nepravda, anebo proč mě posíláte
k šípku? To by mě zajímalo."

Zastupitel Martin Dulava: "Prosím vás, diskuse s vámi, pro mě není vůbec téma."

hlas z pléna: "To řekne zastupitel"

Zastupitel Martin Dulava: "Já o vás má nějaké mínění a já bych si přál, abyste se choval lépe v tomto volebním
období, než jste se choval ve dvou minulých. Přál bych vám to, aby se vám to povedlo a nebudu já vám tady
něco teď vyvracet, protože ono to vážně nemá význam."

Zastupitel Petr Hlobil: "To nejde o to vyvracet, já se vás ptám, abyste mi řekl, v čem, co jsem tady řekl, není
pravda, že mě posíláte k šípku."

Zastupitel Martin Dulava: "Já vám nebudu potvrzovat, nebo vyvracet to co jste říkal a nebudu s vámi vést tu
polemiku, protože to ještě jednou zopakuji, není pro mě téma. Jo? Já se s váma hádat nehodlám, jsou to témata,
která jsou bezvýznamná pro chod této obce a naopak, pokud by bylo potřeba, tak s váma do sporu půjdu,
nicméně teďka asi ten spor s váma nebude významný, protože jste ublížený."

Zastupitel Petr Hlobil: "Pane Dulavo, já jsem mluvil jasně, věcně, klidně a to co jsem řekl, si tady za tím stojím
a já jsem se tady s váma nepřišel hádat, vy jste na to zareagoval: "s tím běžte k šípku". Proto se na to ptám,
proč mě tam posíláte, jestli jsem řekl něco špatně a já se s váma nechci hádat, já jsem se jenom zeptal, co jsem
řekl špatně, že mě posíláte k šípku?"

Zastupitel Martin Dulava: "Podívejte, jestli si to se mnou chcete vyříkat, tak si to můžeme vyříkat mezi čtyřma
očima."

Paní  Marcela Pospíšilíková z  pléna:  "Já  bych jenom doplnila  jednu informaci,  která tady zazněla,  o  tom
kostlivci. To je vlastně ten vodojem nešťastný. My skutečně v této době, díky tomu, že starosta obce v roce
2013 nepožádal stát o převedení tohoto majetku, tak to má ty dopady, že máme uzavřenou neplatnou smlouvu
s VAKem Přerov, na dodávku vody. Protože mi máme tuto smlouvu uzavřenou, jako majitelé tohoto objektu,
kterým nejsme, což tedy si myslím, je velice závažné a nyní je na straně státu, jak se k tomu postaví, on může
taky vyhlásit  veřejnou dražbu toho objektu a  podobně,  takže je  to  taková situace,  no Radku (zastupitel
Radoslav Pospíšilík) nekývej hlavou, no je to prostě tak. Ten VAK může říct: "nemáme s vámi uzavřenou
platnou smlouvu, takže vám přestaneme dodávat vodu do toho vodojemu, protože ten vodojem není váš. Vy
nejste majiteli toho objektu, přestože jste nám dali originály stavebního povolení a originály kolaudačního
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rozhodnutí, tak majitelem je pořád Česká republika, nikoliv obec Kostelec u Holešova. Jenom upozorňuju, aby
se to obecně vědělo i tady na zastupitelstvu, že to je situace, která se může obce za určitých okolností vážně
dotknout, pokud by ten VAK Přerov přistoupil k takovému nějakému razantnímu řešení, navíc jakákoliv oprava,
kdyby se tam třeba dneska něco pokazilo a slyšela jsem nějaké hlasy, že ten vodojem není v dobrém stavu, tak
kdo ho potom bude opravovat. Takže abyste to věděli, že to je opravdu situace a že se nějak teď momentálně
řeší, že úřad...vidím, že pana starostu to moc nezajímá...úřad pro zastupování státu ve věcech majetkových a
uvidíme s čím přijdou."

Starosta Petr Měrka: "Mám udělanou poznámku, takže mě to zajímá, omlouvám se, že vám nevěnuji pozornost,
při tolika slovech, který padnou já jsem zvyklý na používání méně slov.  Děkuji za upozornění, už to mám
poznačeno."

Marcela Pospíšilíková z pléna: "Takovou zkušenost s vámi nemám, že byste používal méně slov."

Zastupitel Radoslav Pospíšilík: "Já nevím jak to s vodojemem v současné době je, probíhala tam nějaká jednání.
Smlouvu, kterou jsme uzavírali s VAKem, byla uzavíraná v dobré víře. Všechny indicie nasvědčovali tomu, že
budova, tedy vodojem je obecní. Na to tam VAK Přerov udělal nějakou generální opravu, obec to nepřišlo ani
na korunu, protože měli zájem, aby vodu dodávali, takže nevím co tam v současné době vzniklo. Tak je práce
VAKu Přerov. Zastupitelstvo, rada a vedení obce se teď tedy postaví problému a bude co nejintenzivněji řešit,
aby vodu dodával."

Zastupitel Petr Hlobil: "To je ten kostlivec"

Marcela Pospíšilíková z pléna: "Ano, já chci ale říct, že žádné indicie nemohly nasvědčovat tomu, že je obecní,
protože to stavěl Místní Národní Výbor. Na Místní Národní Výbor je uzavíraná smlouva, stavební povolení a
kolaudační  rozhodnutí.  Všechno co uzavíral  Místní  Národní  Výbor,  spadlo po revoluci  do majetku České
republiky. Já myslím, že i pan Dulava se v těchto věcech celkem orientuje a byl určitý čas, asi dva roky, kdy
se obce mohly přihlásit o majetek státu, o který měly zájem, ale ten termín proběhl v březnu 2013. Čili žádná
indicie  nemohla  nasvědčovat  tomu,  je  to  prostě  akorát  neznalost,  nebo  nezájem,  jiným způsobem si  to
nedovedu vysvětlit." 

Zastupitel Radoslav Pospíšilík: "Prostě se to přehlédlo."

Marcela Pospíšilíková z pléna: "Já to zmiňuji proto, že tady hrozí takové jako dopady."

Zastupitel  Radoslav  Pospíšilík:  "Jestli  můžu  ještě  reagovat  na  Radka  (Radoslav  Pospíšilík  z  pléna)  k  té
rekultivaci skládky "Vymětalova debřa". Rekultivace tam proběhla, já nevím 7 milionů to obec stálo tuším, měla
tam spoluúčast asi 600.000,-Kč, to je vedlejší. Ale Myslivecké Sdružení Kostelecký les, bylo spolugarantem
projektu, protože na rekultivovaném prostranství mělo vzniknout území pro zvěř, to znamená, že tam byly
vysazené nějaké rostliny, keřové ostrůvky, které měli v období pěti - deseti let vytvořit úkryt pro zvěř. Tak aby
se tam zvěř mohla schovávat. V současné době tam nic není, protože veškerá zeleň, nebo veškeré keře, které
tam byly vysázeny byly zničeny a zlikvidovány, takže teď je tam jen planina, která zarůstá trávou a bodláčím.
Panely, které z tama byly zapůjčeny, ta byly z větší části popraskány, tak jak panely, které na místě zůstaly a
byly  zasypány  zeminou.  To  že  byly  někde  panely  uskladněny  nevím,  možná  že  to  ví  pan  Žilka,  ale
neinformoval mě o tom, že ty panely někde jsou. Mě by spíš zajímalo, jak se bude teďka řešit, že máme tam
planinu, kde by měli být za obecní peníze osázeny keře a nejsou. To je možná další kostlivec."

Zastupitel Petr Hlobil: "To není žádný kostlivec, to bylo sežrané už za tebe, když jsem to přebíral a Kuba
Tomeček tam sekal sekačkou celé prázdniny takovou nějakou burinu, nebo něco takového. Možná už to byl
špatný projekt, protože pokud tam chceš něco vysázet a je to na migrační trase daňků a srnců a všeho, tak
to může být jen za plotem, jinak ti to tam sežrali a bylo to vyřešené. Takže my když jsme tam nastoupili, tak
tam nebylo nic. Já nevím kdy se tam ta skládka přesně rekultivovala, ale ti srnci to nežrali deset let. Prostě
rekultivace vysázeny, sežraný Takže žádný kostlivec."  

Zastupitel  Radoslav  Pospíšilík:  "Ještě  v  roce  2015  tam  ty  keře  rostly."  Takže  myslivecké  sdružení  je
obhospodařovalo, ale."

Petr Hlobil z pléna: "Já se chci teda zeptat pana Pospíšilíka, jestli si tedy mám zvykat do nového volebního
období na nové terminologie.  Zapůjčeno, ztratilo se. U toho vodojemu, stalo se, přehlédlo se, to znamená
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pokazili  jsme. To jsou nové termíny,  na které si  mám zvykat? Protože vždycky si  vzpomínám, když bylo
předchozí zastupitelstvo, když byl na vás nějaký dotaz a byl to nějaký průšvih, tak jste vždycky odpověděl:
"nevzpomínám si", nebo když se odstřihl dům seniorů od energií, nebo jak to tam bylo, od toho plynu, nebyly
peníze a tak dále. Jakože z pohledu vedení obce by se tohle stávat nemělo. Vy jste byli celkem tvrdá opozice,
která netolerovala, když to řeknu, špatný slovo na faktuře, takže mi to tak připadlo, že řeknete: "panely
se půjčili-ztratily se", takže věřte sám sobě."

Zastupitel Radoslav Pospíšilík: "Samozřejmě, že jsme neměli peníze, protože se spousta věcí budovala a museli
se práce platit. Bohužel, předávali jsem obec s dluhem 1,5 milionu, ale třeba za pět měsíců se 1,5 milionu
vrátilo  do  rozpočtu,  protože  se  vrátili  nějaké  dotace.  Protože  víte  jak  fungují  dotace?  Musí  se  napřed
předfinancovat a pak vám peníze vrátí."

Petr Hlobil z pléna: "Součástí hry je, že se důchodci odstřihnou od energií. Nebo třeba dům seniorů, to je
v pořádku."

Zastupitel Radoslav Pospíšilík: "Ale není to v pořádku."

Petr Hlobil z pléna: "To je správný hospodaření, jako s těma investicema."

Zastupitel  Radoslav Pospíšilík:  "Ale není  to v  pořádku,  prostě stalo se to,  že jsme prostě neměli  peníze
na zaplacení plynu. Stalo se to, že důchodci byli jeden a půl dne bez plynu."

Petr Hlobil z pléna: "Ano, to je ta druhá terminologie, stalo se, půjčili jsme..."

Zastupitel Radoslav Pospíšilk: "Ale není to nová terminologie."

Zastupitel Dušan Marek: "Já bych akorát chtěl tady říct lidem, že tu kritiku tady na Aleše, bych řekl, že v tom
jedeme všichni,  protože jsme byli  strana, je nás tady šest z té strany a ty povolební vyjednávání nebyly
jednoduché. Já už jsem si to tedy od pár lidí schytal na obci a kritiku přijímám. Na druhou stranu, jediný kdo
toho starostu chtěl dělat, po tom co se odehrálo...Před volbama  jsme měli tři kandidáty, hrdě chodily, jak by
chtěli být starostou. Bohužel, tak to dopadlo. Vystrašil je Žůrek prostě, to si řekněme narovinu, je to tak.
Na druhou stranu, Petr přišel a řekl: "Chci být starosta" a my jsme před volbama řekli, že chceme pracovat pro
obec. A my chceme pracovat. Řekli, jsme, že chceme pracovat se všema. Takže jsme prostě řekli, že jsme
tady hlavně od práce a né od nějakých debat, kdo s kým. Prostě jsme na vesnici a chceme spojovat obec. Jak
říkám, Aleš tady snesl kritiku, ale myslím si, že to není na místě i když byl leader strany, ale musíme si
uvědomit, že jsem malá obec a měli bychom všichni spolu vycházet. Takže vás prosíme o shovívavost, ano jsme
tady spousta mladých lidí, učíme se to. Jirka trpí, myslím si že úplně nejvíc. Na druhou stranu jsme tady
všichni mladí. Takže na obhajobu Aleše, bohužel, tak to dopadlo, nedá se nic dělat a musíme s tím bojovat dál
a musíme hlavně pracovat."

Zastupitel Petr Hlobil: "Možná je to nedůstojné, protože byla ustavující schůze zastupitelstva, ta byla. Dneska
je to druhé zastupitelstvo v pořadí, bohužel tedy zase prakticky ustavující schůze. A ta ustavující schůze
vždycky měla ten náboj,  ten rámec spíše slavnostní.  Nebo takové,  zvolili  se  orgány a šli  jsme dom. To
bylo minule. Dneska se to posunulo dál a já, když jsem byl v roce 2014 zvolen starostou, tak jsem řekl, že
uděláme tlustou čáru a nebudeme se ohlížet zpět. A my jsme to dodrželi, my jsme nic nenechali, nedávali
prověřovat, nedávali na policii a prostě se udělala tlustá čára. A jeden z občanů mi řekl, že jsem kolaborant, že
spolupracuji s tou stranou, nebo s tím vedením minulým, protože jsem je nenapráskal a neudal. Byli nějaké
důvody, proč by to možná bylo dobré zkusit. My jsme to nezkusili,  začali jsme pracovat a od roku 2015
se zřídíli stránky kostelecuholesova.eu, na ty se navázal facebook, já tam nepřispívám. Já vůbec, na facebooku,
když si přečtu, vidím, že tam dal Radoslav fajku s Táňou, nebo pan Dulava, anebo Mariachi tam píše všechny
své chytré nápady, jaký já jsem hajzl a dacan, tak nezlobte se, mě se to nelíbí. A to že jsem to vždycky nikde
jinde než na zastupitelstvu neřekl, to není to rozdělování obce, to je konstatování faktu a my jsme s tím bojovali
osm let. Já čtyři a to jsem si říkal, že když tam bude jako paní starostka, žena, která se tady přivdala a nikdy
nic nikomu neudělala, že se k ní budete chovat slušně a podívejte se, kostelecuholesova.eu, prohlídněte si
stránky, podívejte se na stránky Petr Žůrek, když tam Táňa napíše, že vaše vrata jsou chytřejší, než tam někdo,
tak si o tom udělám obrázek. Vaše vrata jsou chytřejší, ale to bylo možná k nějakému politiku, né přímo jako
k našim, ale to jsem si říkal, ta je chytrá jak rádio. TAkže osm let jste nás tvrdě bombardovali, ideový vůdce
pan Žůrek a Jirka může potvrdit, že to trvá dodnes. Proto já jsem se ozval na ten dopis a všem jsem vám ho
poslal. Vám se to zdá, že jsem vám ten dopis poslal a že mám jít k šípku, tak to mi odpovídáte velice slušně. To
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vám teda řeknu, že já bych se za takovou odpověď styděl a za to co bylo v tom dopise napsáno panu Aleši
Pospíšilíkovi a co my s tím máme aby tam bylo, jaká hrůza se tady v Kostelci děje. Dobře posílal, psal a udával
na ministerstvo vnitra, na policii na úřad pro ochranu hospodářské soutěže a vy jste to tolerovali a to je váš
ideový vůdce. Podívejte se, vždycky v každé slušné vesnici je ideovým vůdcem Křesťanské demokratické strany
kněz, v Kostelci je to pan Žůrek. Úplně jinak, když se podíváte na kandidátní listinu KDU-ČSL , tak před čtyřmi
lety tam bylo patnáct křesťanů. Když se podíváte dnes na tu kandidátní listinu, tak tam uvidíte, já jsem panu
faráři říkal: "Pane faráři, vy tady budete muset přidat židle, protože je výrazně posílená křesťanská pan Měrka
a další  Tomečkovi, Kuba Tomeček, Gabriela Tomečková, tak by se dalo pokračovat o jménech. A já jsem říkal,
ne podívejte, pojedeme dál, my jsem konstruktivní opozice, buďte klidní, my vás nebudeme udávat a práskat,
budeme od vás očekávat výsledky. Podívejte, snadno se kritizuje, horší se dělá. Ono ten starosta, já panu
Měrkovi vůbec nic nezávidím, protože ho čeká velmi těžký život a vím o čem mluvím, to není jednoduchá věc.
A když vám ještě někdo pravidelně, systematicky a pořád a každý týden a ne jedna, dvě, tři, čtyři, pět žádostí,
to bylo tolik stížností na krajský úřad zlínského kraje, zase zpátky a tak dále, takže nebylo to jednoduché. Já to
vnímám tak, že současné složení vedení obce a věřte mi, že já su rád, že už to nedělám toho starostu, protože
já čtvrtého ledna budu mít 67 roků a kdybych to dělal čtyři roky, tak by to bylo do 71. Takže jsem rád, že je
generační obměna, to je v pořádku, ale co pomůže generační výměna, když já nemám problém, že se to
změnilo, že jdou s lidovcama, tak jdou s lidovcama i když tam ti lidovci nejsou, jsou tam neznabozi v mnoha
případech v tom vedení a tak dál. Ale dobře, jdou, tak to mají a že nejdou s námi, nám to vůbec nevadí, dali
nám kontrolní výbor a my to nemusíme žádat podle zákona 106, ale já řeknu: "pane starosto, prosím vás
nachystejte mi to, to a to a my to s paní Pospíšilíkovou a s Martinem zkontrolujeme, uděláme z toho zápis,
založíme to do složky a bude to v pořádku. Co bude dobré budeme psát, že bude dobré, když se nám něco
nebude líbit, napíšeme to tak, jak to skutečností je. To je všecko a já očekávám výsledky, je spousta práce,
která je potřeba udělat a řeknu vám, že po zkušenostech, který my jsme měli a mohli bysme mít takový dá
se říci škodolibí, že bychom tomu panu starostovi to kořenili, jako to kořenil on nám a kolik napsal článků
do kostky. On je nepsal, ale dával prostor tomu ideovému vůdci s Radoslavem a měli jste z toho ohromnou
radost. To bylo tolik špíny v těch, až to pěkný není. To je všecko."

Zastupitel Martin Dulava: "K tomu ideovému vůdci, víte kdyby se vám nepovedlo pozurážet 4 zastupitele v tom
zastupitelstvu 2014-2018, kteří odešli potom co jste je pozurážel, ze zastupitelstva, nepřišel by nikdy pan
Žůrek. Já jednak odmítám, že by byl mým ideovým otcem, to si prosím nechte. Já říkám, že on je váš produkt,
vy kdybyste toto neproved, tak on by nebyl v zastupitelstvu a mohl jste spolupracovat s těmi lidmi, kteří zde
byli,  ale  ta  opozice  pěti  zastupitelů,  kterou  jste  vlastně  také  vy  vytvořil.  Z  těch  pěti  zastupitelů  čtyři
ze zastupitelstva odešli, to je 80%. Zůstal pouze pan Radoslav Pospíšilík, takže vy si můžete za to sám, že jste si
udělal  nepřítele  v  panu Žůrkovi.  A taky třeba,  kdyby nebylo vás,  tak pan Procházka nebude mít  potíže
s majetkem, nebude se soudit."

Paní Božena Rušikvasová z pléna: "Tož to už je trochu moc."

Paní Marcela Pospíšilíková z pléna: "To už je trochu přes čáru."

Paní Božena Rušikvasová z pléna: "To už přeháníte. Ne teďka ne, takhle se nemluví, není to pravda."

Zastupitel Martin Dulava: "Já říkám, pokud by tito čtyři neodešli ze zastupitelstva, tak by pan Žůrek v tom
zastupitelstvu nebyl a člověk z vaší volební kandidátky by neudělal tento útok."

Paní Božena Rušikvasová z pléna: "Jak to víte?" 

Nepřehledné překřikování několika lidí z pléna

Paní Michaela Čúzy z pléna: "Takže je to vlastně správně, co udělal?" (nejisté, komu je tento dotaz adresován)

Petr Hlobil z pléna: "Pane Dulava, vy jste pro mě obrovské zklamání, jako člověk."

Nejasné překřikování v plénu.

Zastupitel Martin Dulava: "Prosím vás, tak pokud máte pocit, že já jsem někoho křivě obvinil, tak na mě dejte
trestní oznámení."

Božena Rušikvasová z pléna: "My nejsme Žůrek, to je jeho taktika"
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opakované překřikování v plénu

Petr Hlobil z pléna k panu Dulavovi: "Jste se teď předvedl na jedničku, potvrdil jste vše, co jste tady řekl."

Zastupitel Petr Hlobil: "Pane Dulavo, vy jste mi jednou řekl, když byl požár a hořela myslím paní Foukalová,
nebo vy jste k tomu požáru přišel, já jsem tam byl jako starosta a vy jste za mnou přiběhl a říkáte: "Pane
starosto, to jsem tak rád, že ten Procházka, že to nebyl váš zeť, že to byl někdo druhý. Tak jste mi to tam řekl.
U požáru, že to nebyl Procházka, můj zeť, že to byl druhý Procházka."

Zastupitel Martin Dulava: "Protože jsem měl strach, že to udělal váš zeť."

Zastupitel Petr Hlobil: "Ale já jsem neměl strach, že je to můj zeť a o mě jste nemusel mít vůbec strach. Řeknu
vám jednu věc, když už jste to tak načal, to se snadno hodí, že on byl na Hlobilově kandidátce a on je tomu
vinen, Hlobil. Já jsem mluvil s lidma, který viděli ten záznam a bylo mi řečeno: "Kdyby ten Procházka měl
o jednu štamprlu víc, anebo byl plot o deset centimetrů vyšší, tak to nikdy nepřelezl. A já si kladu otázku jednu.
Kdyby se to stalo mi, jak bych postupoval? Šel bych na kameru a jako psa bych ho přes plot dráždil a čekal až
ten plot přeleze. Víte co já bych udělal? Šel bych dom, zamkl bych dveře, vytočil číslo 158, kde bych řekl,
prosím vás někdo mě tady obtěžuje, přijeďte pro něj. Jenomže to byl záměr, legalizovat určitý svůj stav, přelez,
dej mi trošičku na hubu a já jsem z toho dostal posttraumatický syndrom. Já jsem panu Žůrkovi řekl v roku
2016, to jsme tady měli  řadu incidentů a výstupů. A já jsem mu řekl,  že takto normálně myslící  člověk
se nechová a ono je to i v zápisu zastupitelstva obce. Já jsem věděl a to jsem řekl velice slušně, takticky,
normálně myslící člověk se takto nechová a to bylo ještě dva roky před tím, než došlo k tomuto incidentu. Jako
beru to tak, že k incidentu došlo, Hlobil to, že byl Procházka na jeho kandidátce, Hlobil ho tam neposlal,
Hlobil ho k ničemu nenaváděl a pan Žůrek to krásně sehrál s kamerou a čekal, až mu dá na budku, když se to
tak řekne. Kdyby šel dom a vytočil linku 158, tak to bylo vyřešený a vůbec jste mě tady nemusel obviňovat
z toho, že Hlobil je tomu vinen, že z Žůrka se stalo, možná, že má posttraumatický syndrom. Když už si to takto
chcete vyříkat, tak já vám to takto řeknu a můžete mi nasazovat psí hlavu jak chcete, pane Dulavo, já po dědině
chodím a ono se říká jedna věc: "Člověka nikdo neočerní zvenčí. Vy mě tady neočerníte zvenčí, člověk se může
očernit jedině sám, svým srdcem. Než vám tady budu říkat něco, o čem nejsem přesvědčen. Já o tom jsem
přesvědčen,  já  vám to  takto  říkám a  jestli  moje  slova  mě očerňují,  tak  ať  mě očerňují,  to  tady  ti  lidé
klidně můžou říct, je to debil s ním nemá cenu se ani bavit. To co jsem tady řekl, za tím si stojím. A jestli mi
tady chce někdo nasazovat psí hlavu, tak já mu to neberu, klidně ať to tak udělá, ale já s tím teda nesouhlasím."

Starosta Petr Měrka: "Jestli dovolíte, já bych ukončil historické okénko a zeptal bych se, jestli má někdo něco
k aktuálnímu dění spíš, protože by jsme se za chvíli mohli ocitnout pomalu v roce 1906."

Zastupitel Jiří Čúzy: "Já, těžko se mi teď mluví a chtěl bych se omluvit všem našim voličům za zklamání, ale
představoval jsem si to převzetí obecního úřadu trochu jinak. Nečekal jsem, že za tak krátkou dobu tam bude
tolik žádostí o informace. Šel jsem vlastně z výborného zaměstnání pryč a ten sen se mi po třinácti dnech
sesypal. To jen k tomu mému rozhodnutí, chtěl bych poděkovat paní Pospíšilíkové a to je asi všechno."

Zastupitel  Tomáš  Marek:  "To  je  spíš  na  Ivu,  na  minulém zastupitelstvu  byla  zvolena  jako  předsedkyně
finančního výboru a měla by si zvolit nějaké dva členy. Je mi jasné, že dnes už asi ne."

Zastupitelka Iva Hašková: "Nebylo to zařazeno do programu zastupitelstva."

Zastupitel  Petr  Hlobil:  "Já  se  ještě  zeptám  pana  starosty,  dá  se  počítat  ještě  jedna  schůze  do  konce
kalendářního roku?" 

Starosta Petr Měrka: "Takhle, na rovinu jsme se o tom nebavili, ale protože minule kluci mluvili o tom, že
pravděpodobně bude před Vánoci. Takže já se teďka potřebuju dostat do problematiky. Potřebuju to převzít,
zorientovat se, co tam na mě všechno čeká a pak to začneme připravovat, ale tak nějak předpokládám, že asi
jo."

paní Marcela Pospíšilíková z pléna: "No já si  myslím, že jo,  protože se musíte nějak vyrovnat s tím, že
obec musí mít nějaký rozpočet, anebo alespoň schválit rozpočtové provizorium, to je potřeba do konce roku."

Starosta Petr Měrka: "Předpoklad je, že do konce roku určitě něco svoláme."
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Radoslav Pospíšilík z pléna: "Já bych chtěl odpovědět Radkovi: "Radku, jestli je něco zbudovaný pro zvěř, tak ta
zvěř to tam může zdevastovat, podle zákona políčka pro zvěř, a tak dál, tam se nehradí škody a prostě se počítá
s tím, že když je to pro zvěř, tak ta zvěř to sežere. Běž si na kraj lesa, paní Václavková chodí do lesa dost často,
ať ti řekne, jak se tam chovají lidí. Nediv se té zvěři, že je taková, jaká je."

Zastupitel Radoslav Pospíšilík: "Já se zvěři nedivím."

Radoslav Pospíšilík z pléna: "No nedivíš, ale říkáš, že myslivci můžou za to a podle zákona je zvěř "res nullius,
tedy není ničí, není ani státu, není ničí a myslivci hradí škody v lese na kulturách, a tak dál, ale ty kultury musí
být ošetřeny a to tam nebylo nikdy udělané, dali tam čtyři ostrůvky, já kdybych byl zajíc, tak to sežeru sám. To
nebylo žádný jako to, tenkrát byl Běhula ještě ve funkci, jsem ho tam zavolal, chytl se za hlavu a s bečem
odešel pryč. Jestli to je jako rekultivace ze strany Roviny. A říkal jsem tobě, že myslivci jsme ochotni tam
vysázet stromky, jenomže nějaká chytrá hlava přišla na to, že stromky ne, jenom keře. Takže pokud tady budou
vládnout takový lidi,  kteří o této problematice vůbec nic neví,  to nemyslím teďka jako zastupitelstvo, ale
ve státě všelijací piráti, zelení a tady jako takoví, nebo takový ti s těma vyvalenýma očima. A já nebudu nikdy
řešit, jestli vy se přeřeknete, napíšete jinak datum do toho rohu, nebo do toho. Mě zajímá Má dáti, dal a takový
ty kupecký počty, já nežiju v těch lepších sférách a tak dál, ale ještě to jako, podporuju jako trochu Petra, vy
jste tady řešili, jestli on řekl to nebo ono, nebo to bylo napsané tak, nebo onak. Chodníky jsou podle pana
Žůrka černá stavba. Vodojem taky a vodojem podle pana Žůrka není černá stavba?"

Zastupitel Martin Dulava: "Já bych se zeptal na jednu technikálii,  protože bude ještě jedno zastupitelstvo
do konce roku, slyšel jsem, že neexistuje, chci se na to zeptat, zda je to pravda, předávací protokol jednoho
starosty, starostky dalšímu."

Paní Marcela Pospíšilíková z pléna: "Předávací protokol existuje, je předaný přes spisovnu, ale není podepsaný
starostou  obce  novým,  protože  já  jsem  měla  předat  funkci  panu  Čúzymu,  ale  v  době,  kdy  jsem  byla
připravena mu tu funkci předat, tak už byl po rezignaci, čili já jsem předávací protokol dala přes spisovnu. Já
už v tuto chvíli nic předávat nebudu, já už nejsem starosta, ani místostarosta. Jirka vám potvrdí, že jsem
vyvinula velkou snahu mu vše předat. Součástí je i tabulka s tím, co je potřeba udělat. Ze zákona jsem žádnou
takovou povinnost neměla, ale cítím odpovědnost za to, aby se na něco nezapomnělo, tak jsem zvolila tuto
formu."

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Přílohy:
Příspěvek do diskuze Hlobil Petr.pdf
Dopis zastupitelům, strana 1.pdf
Dopis zastupitelům, strana 2.pdf

9. Závěr

V čase 18:22 hod. bylo zasedání zastupitelstva č. 2/2022 ukončeno.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Ověřovatelé: Ing. Petr Hlobil   ............................................................
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Jiří Čúzy   ............................................................
 
Místostarosta Mgr. Aleš Pospíšilík v. r.   ............................................................
 
Datum vyhotovení:


